
Svar på interpellation till Peter Wahlström (M) angående förfarandet vid 
avsiktsförklaring med Lanthem.  

Nedan kommer svar på de frågor som Andreas Silversten har ställt: 

Var du, som ordförande i KFIAs styrelse, informerad om att 
avtalsförklaringen hade undertecknats av KFIA.  

Nej, jag hade inte fått den informationen från dåvarande VD.  

Varför har inget styrelsebeslut tagits innan en avtalsförklaring 
undertecknades?  

Det är VD:s uppgift att komma och informera styrelsen om detta, vilket tyvärr 
inte gjordes i detta fall. 

Varför informerades inte någon politisk församling om att avtal skulle 
skrivas eller hade skrivits? 

Det kan jag inte svara på, då dåvarande VD inte informerade styrelsen om detta 
avtal. 

-Anser du, likt revisionen, att ” processen med att teckna avtal om 
förstudie var allmänt känd i kommunen”?  

Att skriva avtal gällande kommunens fastigheter var en uppgift för dåvarande 
VD på KFIA, så den processen bör varit känd i kommunen.  


